國立陽明大學徵求校長候選人公告

National Yang-Ming University Presidential Candidates Search Announcement

- 一、公開徵求本校第8任校長候選人,校長任期4年,本任任期自106年12月 1日起至110年11月30日止。
- 1. National Yang-Ming University is inviting nominations and applications for next President, for a term of four years, starting Dec. 1, 2017 to Nov. 30, 2021.

二、本校校長候選人之資格,應符合下列規定:

- (一)大學法第8條第2項:校長之資格,依有關法律之規定,並得由外國人擔任之,不受國籍法、私立學校法及就業服務法有關國籍及就業規定之限制。
- (二)教育人員任用條例第33條後段:已屆應即退休年齡者,不得任用為專任教育人員。
- (三)教育人員任用條例第10條:大學校長應具下列第一款各目資格之一 及第二款資格:
 - 1. 具下列資格之一:
 - (1)中央研究院院士。
 - (2)教授。
 - (3)曾任相當教授之教學、學術研究工作。
 - 2.曾任學校、政府機關(構)或其他公民營事業機構之主管職務合計三年以上。
- (四)本校校長遴選辦法第6條:本大學校長候選人除應符合有關法令之規定外,尚須具備下列條件:
 - 1.公認之學術成就與聲望。
 - 2. 高尚之品德情操。
 - 3.卓越之行政領導能力。
 - 4.清晰的教育理念。
 - 5.超越黨派利益。
- 2. Qualifications for President:
- (1) Nationality: Any nationals could apply.
- (2) Age: No more than 65 years at the time of inauguration.
- (3) Experience:
 - 1. Eligibility (meet any of the following qualifications):
 - (1) Members of Academia Sinica
 - (2) Full Professor
 - (3) Prior teaching and academic research experience equivalent to a full professor
 - 2. A minimum of three year's experience, accumulative, serving management/Adminstration position in schools, government agencies, or business entities.

- (4) Other qualifications:
 - (1) Widely recognized academic achievements and reputation;
 - (2) Integrity;
 - (3) Leadership;
 - (4) Clear vision for education;
 - (5) free of partisan interests.
- 三、本校校長候選人接受推薦方式如下:
 - (一) 各界推薦。
 - (二)自我推薦。
- 3. Candidates may self-nominate, and nomination is open to all.
- 四、推薦者請提出推薦信及被推薦人之詳細履歷,並提出其辦學理念。被推薦人並應簽名表達其接受推薦之意願,於民國 106 年 8 月 15 日前,以電子郵件送至校長遴選委員會(yian1102@ym.edu.tw)。
- 4. Nominations shall include letter of recommendation, curriculum vitae of the nominee with his/her vision for the governance of the University. Signature of the nominee, indicating his/her acceptance of the nomination is also required. All nomination should be sent via email to The Presidential Selection Committee, National Yang-Ming University(vian1102@ym.edu.tw) before August 15, 2017.
- 五、有關推薦校長候選人之相關資訊,請參考本校網頁/校長遴選專區(網址: http://vote.web.ym.edu.tw),或來信 (vian1102@ym.edu.tw)洽詢。
- 5.Please visit our website at http://vote.web.ym.edu.tw or write to for further information.

國立陽明大學校長遴選委員會 敬啟 The Presidential Search Committee of National Yang-Ming University